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Podzimní konference OS České Budějovice

Přítomni: J.Novotný,J.Kroupa,M.Roháč,J.Gregor a delegáti MS: Netolice, 
Žár,Č.Krumlov,Lišov,Ledenice,Č.Budějovice, J.Hradec, 1 delegát.             Omluven : M.Čížek

Program :                                  -     Zahájení

– Volba komisí

– Zpráva předsedy

– Sloučení OS Prácheň s OS Č.Budějovice

– Zpráva výcvikáře

– Zajištění holubů na CV PH Hluk

– Informace o pokladně

– Diskuse

– Návrh usnesení, závěr

Předseda OS J.Novotný přivítal přítomné a zahájil konferenci OS.Do návrhové komise navrhl : 
Kroupu,Hrabčáka,Jelínka,do mandátové komise  navrhl :Predigera st.,Predigera ml.,Homolu.Obě 
komise schválila konference OS jednohlasně.

Mandátová komise potvrdila přítomnost 20 delegátů z 23 možných.

Předseda OS krátce zhodnotil uplynulou závodní sezónu  a nastínil sloučení s OS Prácheň.Tato už
má případné sloučení odsouhlaseno svojí konferencí .Proto se také tato konference svolala ,aby 
se dohodlo toto sloučení . Došlo tak ke zrušení OS Prácheň a její členové se stanou členy OS 
Č.Budějovice,u které také zůstává název OS Č.Budějovice a také IČO a bankovní účet u ČSOB.       
V měsíci lednu bude následovat první společná konference ,kde se bude muset doplnit 
výbor,jelikož pokladník M.Čížek rezignoval na funkci pokladníka a J.Kroupa ,jako jednatel končí, 
odchodem jejich MS J.Hradec do OS Tábor.Bude nutné na společné konferenci dodatečně 
kooptovat do výboru dva nové členy, aby bylo řádně dokončeno volební období.Předseda 
konferenci seznámil s návrhem ,který předběžně projednal  s ing. V.Pítrou a ing. M.Bursou,že by 
tyto odcházející členy nahradili.Konference s tímto návrhem jednoznačně souhlasila.Na této 
nové,společné konferenci si navrhneme závodní plán a další potřebné, pro zajištění závodní 
sezóny a tyto návrhy si společně odsouhlasíme  na konferenci v měsíci březnu, před odevzdáním 
plánu a krytérií s kooperacemi , zemskému výcvikáři.Budou tak mít všechny MS dostatek času na



projednání .Dále předseda OS informoval o nutnosti přepisu ,,staré" káry do vlastnictví 
OS.Jelikož je stále napsaná na J.Kroupu. Pak bude možné jednat o prodeji.                                         

Následovalo  hlasování o sloučení OS Č.Budějovice a OS Prácheň, bylo pro všech 20 delegátů OS.

Výcvikář OS J.Gregor krátce zhodnotil závodní sezónu ,která proběhla bez větších problémů a to 
i díky přepravci p.Horáčkovi,dále vytkl,že nebyl proveden stanovený počet kontrol ze strany 
jednotlivých MS.Výcvikář OS dále konstatoval,že z východního směru šla kvalita chovaných 
holubů oproti západnímu směru razentně dolů,výkony holubů a počty nalétaných km jsou malé 
a v posledních slovech také zmínil,že při sloučení dvou OS ČB a PR dojde k razatní změně 
doletového pole v OS a k veliké přeletové vzdálenosti.

Předseda OS přednesl,že na společné výstavě s OS Prácheň bylo 42 platících návštěvníků,byla 
zde vybrána kolekce na CV  PH do Hluku, na tuto výstavu  vybranou kolekci dopraví tam i 
zpět.Dále připomněl přítomným,že MS J.Hradec odchází do OS Tábor.

Jelikož pokladník rezignoval na funci,pokladnu převzal předseda,který dokončil veškeré 
vyúčtování a proplacení závodní sezóny.Pokladnu do konce roku připraví k revizi ,aby revizní 
komise mohla provést celkovou kontrolu hospodaření a  na základě konečného stavu ,se tak 
mohl určit podíl prostředků,které převede bývalá OS Prácheň na účet ČSOB.

Výcvikář OS navrhuje ,aby příští rok OS ČB splňovala všechna mistrovství Čech a kooperovala 
prioritně s OS Tábor a Horácko.

Předseda OS navrhuje proplatit z pokladny OS  náklady na výstavu  MS Netolice a to 4240,-Kč a v
příštích rocích účtovat poplatek za chovatele 30,- Kč a 20,- Kč za holuba při výstavě OS,vše 
odsouhlaseno konferencí.

Výcvikář OS předal ocenění za rok 2025 všem uspěšným chovatelům OS ČB 
pogratuloval,následně navrhl pro další rok předávání ocenění na výstavě OS.

Usnesení: 

konference schvaluje:    - mandátovou a návrhovou komisi

                                           -  sloučení OS Prácheň a OS České Budějovice

                                           -  proplacení nákladů na výstavu OS MS Netolice 

                                           - poplatek za chovate 30,- a holuba 20,- při výstavě OS 

Závěr:          Předseda poděkoval za účast a popřál pěkné svátky a hodně zdraví do nového roku.

Zapsal: jednatel  OS  J.Kroupa                                       Ověřil a doplnil : předseda OS J.Novotný



                    

                                       


